
ZÁPIS z jednání rady č. 14/2020
Obec Horoměřice

datum: 14. 7. 2020, čas: 08:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni: (5) MVDr. Jan Herčík CSc., Ivan Král, Ing. Aleš Sedláček, Antonín Čacký, Ing. Marcela
Helerová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:  
Zapisovatel/ka: Ivana Petříková

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno v 8:30:04

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo 1)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 8:30:23

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí

Ověřovatelé: Ivan Král, MVDr. Jan Herčík CSc.
Předsedající: MVDr. Jan Herčík CSc.

Bod byl přijat bez hlasování.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 8:30:31

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 8:35:26

Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Faktury za obec
4. Žádost o pronájem dvou parkovacích míst v ul. Hrdinů
5. Dopis Královské kanonie Premonstrátů na Strahově - výpověď Nájemní smlouvy VS-1159
6. Jmenování pověřence pro ochranu osobních údajů
7. Smlouva o poskytování pracovně-lékařských služeb
8. Žádost o příspěvek na investiční náklady v rámci projektu oprav veřejného pohřebiště v Úněticích
9. Odpověď Castelfranco - parkovací stání u bytovek
10. Různé

V 08:36:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
  doplňuje se bod č. 11 - Faktury a závazky obce Horoměřice.
  stahuje se bod č. 3 - Faktury za obec
  doplňuje se bod č. 12 - Příslib navýšení mzdových prostředků pro učitelku MŠ

2007220909810



Hlasování

pro: (5) MVDr. Jan Herčík CSc., Ivan Král, Ing. Aleš Sedláček, Ing. Marcela Helerová, Antonín
Čacký

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-146-14/20
zodpovídá: MVDr. Jan Herčík CSc.
termín: 14. 7. 2020

Projednávání bodu bylo ukončeno v 8:36:46

3. Faktury a závazky obce Horoměřice. (bod číslo 11)
Předkladatel: Ivan Král

Projednávání bodu bylo zahájeno v 8:36:55

Důvodová zpráva
S převahou se jedná o provozní výdaje, kromě nákupu podkopu včetně lopaty, pro potřeby péče o veřejnou
zeleň, od firmy Gregor a syn, Tábor.    

V 08:47:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Rada obce schvaluje faktury za obec za období od 3.7. 2020 do 14.7.2020.

Hlasování

pro: (5) Ivan Král, Antonín Čacký, MVDr. Jan Herčík CSc., Ing. Marcela Helerová, Ing. Aleš
Sedláček

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-147-14/20
zodpovídá:  
termín: IHNED (14. 7. 2020)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 8:47:07

4. Žádost o pronájem dvou parkovacích míst v ul. Hrdinů (bod číslo 4)
Předkladatel: Ivan Král

Projednávání bodu bylo zahájeno v 8:47:14

Důvodová zpráva
Žádost pana A. Poliščuka o pronájem 2 parkovacích míst v ul. Hrdinů z důvodu otevření nových obchodů a
služeb v přízemí domu Hrdinů 4. Cena nájmu je 200 Kč /rok/m2.

V 08:57:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Rada obce souhlasí s uzavřením Smlouvy o zvláštním užívání veřejného prostranství (nájem) 2
parkovacích míst v ul. Hrdinů s p. A. Poliščukem na dobu neurčitou od 1.8.2020 s výpovědní
lhůtou 2 měsíce.



Hlasování

pro: (5) Antonín Čacký, Ing. Marcela Helerová, MVDr. Jan Herčík CSc., Ing. Aleš Sedláček, Ivan
Král

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-148-14/20
zodpovídá: Eva Kybicová
termín: 14. 7. 2020

Projednávání bodu bylo ukončeno v 8:57:44

5. Dopis Královské kanonie premonstrátů na Strahově- výpověď
Nájemní smlouvy VS-1159 (bod číslo 5)
Předkladatel: Ivan Král

Projednávání bodu bylo zahájeno v 8:57:50

V 09:19:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Rada obce vzala dopis Královské kanonie Premonstrátů na Strahově ze dne 3.7.2020, sp. zn.
KKP-742/2020 na vědomí a postoupí ho k právnímu posouzení.

Hlasování

pro: (5) MVDr. Jan Herčík CSc., Ing. Marcela Helerová, Ivan Král, Antonín Čacký, Ing. Aleš
Sedláček

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-149-14/20
zodpovídá: Ivan Král
termín: 14. 7. 2020

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:20:05

6. Jmenování pověřence pro ochranu osobních údajů (bod číslo 6)
Předkladatel: Ivan Král

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:20:18

Důvodová zpráva
Každá obec jako orgán veřejné moci ve smyslu čl. 37 obecného nařízení (GDPR) platného od 25.5.2018 má
povinnost zřídit funkci pověřence pro ochranu osobních údajů. Poskytovatelem této služby zajištění
činnosti pověřence pro Obec Horoměřice byla společnost GDPR-servisplus,s.r.o., se sídlem Praha 10, resp.
Bc. Nela Kubásková. Tato Smlouva o poskytování služeb byla Obcí Horoměřice vypovězena. V této
souvislosti je třeba jmenovat nového pověřence pro ochranu osobních údajů.

V 09:23:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Rada obce jmenuje pověřence pro ochranu osobních údajů pro Obec Horoměřice zaměstnankyni



Obecního úřadu Horoměřice O. Krayzlovou od 14.7.2020.

Hlasování

pro: (5) Ivan Král, MVDr. Jan Herčík CSc., Ing. Aleš Sedláček, Ing. Marcela Helerová, Antonín
Čacký

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-150-14/20
zodpovídá: Ivan Král
termín: 14. 7. 2020

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:23:40

7. Smlouva o poskytování pracovně-lékařských služeb (bod číslo 7)
Projednání bodu bylo odloženo.

8. Žádost o příspěvek na investiční náklady v rámci projektu oprav
veřejného pohřebiště v Úněticích (bod číslo 8)
Předkladatel: Ivan Král

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:33:36

Důvodová zpráva
Žádost starosty Obce Únětice o poskytnutí finančního příspěvku na investiční náklady v rámci projektu
oprav na hřbitově (veřejného pohřebiště) v Úněticích v roce 2020, se kterou má Obec Horoměřice
uzavřenou Dohodu o psolupráci při provozování veřejného pohřebiště.

V 09:35:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Rada obce souhlasí s poskytnutím příspěvku na investiční náklady na opravu hřbitova v
Úněticích na rok 2020 ve výši 40 277 Kč.

Hlasování

pro: (5) MVDr. Jan Herčík CSc., Ing. Marcela Helerová, Ing. Aleš Sedláček, Ivan Král, Antonín
Čacký

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-151-14/20
zodpovídá: Ivan Král
termín: 14. 7. 2020

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:35:44

9. Odpověď Castelfranco - parkovací stání u bytovek (bod číslo 9)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:35:59



Rada bere materiály předložené k bodu č. 9 - Odpověď Castelfranco - parkovací stání u bytovek
na vědomí.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:50:10

10. Různé (bod číslo 10)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 9:50:19

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:06:43

11. Příspěvek na mzdové náklady pro MŠ (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Aleš Sedláček

Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:06:57

Důvodová zpráva
Žádost paní ředitelky MŠ Horoměřice o schválení příslibu položky rozpočtu na rok 2021 na pokrytí
mzdových nákladů pro učitelku MŠ v době od září 2020 do otevření nového pavilonu MŠ. 

V 10:10:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" v tomto znění:

Rada obce souhlasí s přislibem schválení položky rozpočtu na rok 2021 ředitelce MŠ
Horoměřice na pokrytí mzdových prostředků pro kvalifikovanou učitelku v době od září 2020 do
otevření nového pavilonu MŠ.

Hlasování

pro: (5) Antonín Čacký, MVDr. Jan Herčík CSc., Ivan Král, Ing. Aleš Sedláček, Ing. Marcela
Helerová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-152-14/20
zodpovídá: Ing. Aleš Sedláček
termín: 14. 7. 2020

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:10:23

12. Různé - pokračování (bod číslo 13)
Předkladatel: MVDr. Jan Herčík CSc.

Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:10:36

Důvodová zpráva
Anenská pouť - součinnost obce

Strategický plán - informace o průběhu zpracování, dotazníky, demografická studie bude dokončena na
konci měsíce července 2020

Sekání trávy - stanovisko SVJ K Bytovkám, pozemek není v majetku SVJ, v minulosti obec trávu sekala, SVJ
K Bytovkám navrhuje obci poskytnout finanční příspěvek za sekání trávy.

Projednávání bodu bylo ukončeno v 12:03:47



Jednání ukončeno v 12:04:05



Ověřeno ověřovateli:

1)   22. 7. 2020 07:55 MVDr. Jan Herčík CSc.   

2)   21. 7. 2020 21:53 Ivan Král   

 

Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
  

Místostarosta(ka):
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